
”Vi samler ikke støv men historier”
Og sådan er det jo, der var ikke 
meget støv i den veloplagt skare, 
der mødte op til Hou lokalarkivs 
10 års jubilæum og generalfor-
samling. 
Aftenen startede med et gensyn 
med Hjemstavnsfilmen (Gosmer 
Halling filmen) fra 1950, 
som havde fået et nyt ”speak”. 
Til orientering er der en omtale af 
filmen på ”Tidstavlen” på lokal-
arkivets hjemmeside.
Efter filmen aflagde Bente Horn-
bæk beretning om arkivets 
10 årige historie. Hvordan 
4 Houborgere forudså, hvor 
vigtigt, det var at samle histo-Formand Bente Hornbæk aflægger beretning

Der var stort fremmøde, -”månerne” var godt repræsenteret



rier / beretninger og fotos inden det var for sent. Og efter stiftende 
møde, hvor der mødte 35 interesserede mennesker op tog arkivet 
sin begyndelse. Nu ti år senere er arkivet hjemmehørende i gode 
lokaler i Hou Hallen, hvor alle ”skattene” opbevares. Der ar atter 
åbent onsdage i lige uger 13.30-15.30 efter en tid med corona ned-
lukning. Som formanden flere gange understregede, så kom endelig, 
hvis man har noget, som man tror, kan have interesse for arkivet 
eller, hvis man leder efter oplysninger. Der sidder gode folk, som 
gerne vil hjælpe. 
Arkivet, har som resten af landet været coronanedlukket en rum tid, 
men alligevel er der blevet arbejdet på nye initiativer. F.eks arbejdes 
der på en registrering af alle husene i Hou med foto. Og der er plads 
til flere medhjælpere, hvis man har lyst.
Efter kaffe og dejlig kage, blev den lovligt indkaldte generalforsam-
ling afholdt.
Generalforsamlingen forløb glat under Palle Jensens erfarne og 
håndfaste ledelse -og alt blev godkendt.
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Lokalarkivets 10-års jubilæum blev fejret på behørig vis med Othello-lagkage till de mange fremmødte


